

carit KONGRESS

DIE DIGITALE REVOLUTION DER AUTOMOBILINDUSTRIE

28. September 2016 – IAA Hannover



Martin Risau

Senior Vice President,
Analytics & Data Management
Hewlett Packard Enterprise



**Hewlett Packard
Enterprise**

Vita

Martin Risau leitet den Bereich Analytics & Data Management innerhalb des Geschäftsfelds von HPE Enterprise Services im Silicon Valley. Er hat mehr als 16 Jahre Erfahrung in der IT Industrie und begleitet Unternehmen bei digitalen Transformationen und wie diese Geschäftsvorteile durch Daten und Analytics generieren können. Zuvor hat er u.a. das Betriebssystem webOS fuer SmartTV konvertiert und an LG lizenziert, und bekleidete führende Positionen bei SAP.

carit CONGRESS

THE DIGITAL REVOLUTION IN THE AUTOMOBILE INDUSTRY

September 28, 2016 – IAA Hanover



Martin Risau

Senior Vice President,
Analytics & Data Management
Hewlett Packard Enterprise



**Hewlett Packard
Enterprise**

Vita

Martin Risau is leading the global practice Analytics & Data Management in HPEs Enterprise Services organization based in the Silicon Valley. He brings in more than 16 years of experience in the IT industry and helps clients on their journey of the digital transformation and how to take advantage from data and analytics. Prior to that he also converted webOS for Smart TV and licensed it to LG and held several key leadership roles at SAP.